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OR.0022.220.2022 

  

 

Protokół Nr 220/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Rypinie 

z dnia 10 października 2022 r. 

 

 

Osoby uczestniczące: 

Jarosław Sochacki - Starosta Rypiński 

Piotr Czarnecki – Wicestarosta Rypiński 

Monika Kalinowska - Członek Zarządu 

Piotr Makowski - Członek Zarządu 

Paweł Sobierajski - Członek Zarządu 

Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu 

Aleksandra Błaszczak – Sekretarz Powiatu  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie: 

a) przyjęcie porządku obrad, 

b) przyjęcie protokołu. 

2. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał. 

3. Opracowanie wniosku o zwołanie sesji. 

4. Omówienie spraw bieżących. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8.30 Przewodniczący Zarządu Powiatu Starosta 

Rypiński Jarosław Sochacki witając zebranych członków oraz wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag. Protokół z poprzedniego 

posiedzenia Zarządu nr 219/2022 przyjęto bez uwag. 

 

Ad. 2 

       Uchwała NR 655/2022 Zarządu Powiatu w Rypinie w sprawie uchwalenia Regulaminu 

organizacyjnego Dziennego Domu Pobytu „Senior+” w Rypinie. 

Po zapoznaniu się z treścią i uzasadnieniem powyższa uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 3 

     Starosta poinformował, że z uwagi na uroczystą mszę św., podczas której nastąpi oficjalne 

odczytanie dekretu patronatu bł. ks. Jerzego Popiełuszki dla Powiatu Rypińskiego oraz 

oficjalne uroczystości związane z nadaniem Patrona dla Powiatu Rypińskiego zachodzi pilna 
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potrzeba podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia bł. ks. Jerzego Popiełuszki Patronem 

Powiatu Rypińskiego. 

     Zarząd Powiatu w Rypinie wnioskuje o zwołanie sesji Rady Powiatu w Rypinie w trybie art. 

15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym z proponowanym 

terminem 16 października 2022 r. (niedziela) o godz. 15:30 w Restauracji „Modrzewiowa” w 

Starorypinie Rządowym 26 A.   

 

Ad. 4 

     Na posiedzeniu Członkowie Zarządu Powiatu dyskutowali na temat powstania obwodnicy. 

Członkowie Zarządu Powiatu stwierdzili, że obwodnica z pewnością rozwiąże problem z 

tworzeniem się zatorów drogowych w mieście.  

Starosta poinformował, że rozważa zamontowanie fotowoltaiki w Rypińskim Centrum Sportu 

w celu wykazania oszczędności. Pan Jarosław Sochacki podkreślił, że ma nadzieję iż w 

Starostwie i w pozostałych jednostkach zostaną zastosowane oszczędności.  

Starosta podzielił się swoimi przemyśleniami związanymi z rozbudowaniem Dziennego Domu 

Pobytu „Senior+” w Rypinie i dodał, że warto zaprojektować zimowe pomieszczenie dla 

seniorów. 

Pani Monika Kalinowska poprosiła o przeanalizowanie zakupu szyb z powłoką kwantową, 

gdyż takie rozwiązanie jest innowacyjne i na pewno wpłynie na wygenerowanie oszczędności 

związanych z energią.  

Starosta odpowiedział, aby Pani Kalinowska zorganizowała spotkanie z przedstawicielami 

handlowymi danej firmy w celu pozyskania szczegółowych informacji na ten temat. 

Pani Monika Kalinowska oznajmiła, że koszty tych szyb są wysokie, ale trzeba się zastanowić 

czy nie można pozyskać środków finansowych np. z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska.  

 

Ad. 5 

       Starosta Rypiński Jarosław Sochacki podziękował za udział w posiedzeniu. W związku  

z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu Powiatu w Rypinie Starosta 

Jarosław Sochacki zamknął o godz. 9.35 posiedzenie Zarządu Powiatu w Rypinie w dniu  

10 października 2022 r. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Starosta Rypiński 

 

            Jarosław Sochacki 
Protokołowała  

Monika Głowacka 

 

 

 


